
 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI ELEKTROONILISE 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi   13. mai 2020 nr 1-12/20/28 

  

 

Algus kell 13.08, lõpp kell 13.48 

 

Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Kaido Kivisild, Juhan-Mart Salumäe 

Ei osalenud: Priit Kaup, Jaak Pihlak 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev, 

sisekontrolör Liivia Kruusmägi 

 

Koosolek viidi läbi Microsoft Teamsi vahendusel. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi soovib päevakorda midagi lisada. Ei soovitud. 

 

PÄEVAKORD: 
1. Majandusaasta aruandele hinnangu andmine (2019) 

2. Reservfondi kasutamise ülevaade 

3. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 

Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 

4. Muud küsimused 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Majandusaasta aruandele hinnangu andmine (2019) 
KUULATI: 
M.   Aaso   tutvustas  Viljandi   linna   2019.   aasta   konsolideerimisgrupi majandusaasta 

aruannet. 

 
OTSUSTATI: 
1. Revisjonikomisjon toetab majandusaasta aruannet. 

2.   Kinnitada   Viljandi   Linnavolikogu   revisjonikomisjoni   kaasaruanne   Viljandi   linna   

2019. majandusaasta aruandele (lisatud protokollile). 

3. Komisjon juhib linnavalitsuse ja volikogu komisjonide tähelepanu asjaolule, et järgmisel 

aastal võiks tegevusaruandele rohkem tähelepanu pöörata. Tegevusaruandes tuleks välja tuua ka 

negatiivsed küljed (aasta jooksul teostamata jäänud tegevused). 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Reservfondi kasutamise ülevaade 
KUULATI: 
M. Aaso -  2020. aastal ei ole reservfondist raha eraldatud. 



 2

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 
ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
KUULATI: 
R. Alev - Eelnõu eesmärk on Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava 

aastateks 2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamise 

algatamine lähtuvalt Vabariigi Valitsuse poolt 12. märtsil välja kuulutatud eriolukorra mõjudele. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 

2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Muud küsimused 
OTSUSTATI: 
Revisjonikomisjoni järgmine koosolek toimub 10. juunil kell 13.00 raekojas. 

 
 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Juhan-Mart Salumäe      Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



Lisa  

Viljandi Linnavolikogu revisjonikomisjoni  

13. mai 2020. a koosoleku protokollile nr 1-12/20/28 

 

Viljandi Linnavolikogu revisjonikomisjoni kaasaruanne  
Viljandi linna 2019. majandusaasta aruandele  

 
Kohaliku omavalitsuse üksuse finantsjuhtimise seaduse paragrahv 29 lõige 10 sätestab, et enne 

majandusaasta aruande kinnitamist volikogus vaatab revisjonikomisjon volikogule esitatud 

majandusaasta aruande läbi ning kuulab ära seda auditeerinud audiitori, kes selgitab olulisemate 

auditi käigus tehtud tähelepanekute ja avastatud ebareeglipärasuste sisu. Seejärel koostab 

revisjonikomisjon kirjaliku aruande, mis esitatakse volikogule. Aruandes avaldab 

revisjonikomisjon, kas ta toetab valla- või linnavalitsuse koostatud majandusaasta aruande 

kinnitamist, ning teeb vajaduse korral majandusaasta aruande käigus tehtud tähelepanekuid ja 

avastatud ebareeglipärasusi arvestades volikogule ettepanekuid sisekontrollisüsteemi 

parandamiseks. Lisaks annab revisjonikomisjon aruandes ülevaate oma tegevusest.  

 

Linnavalitsus esitas volikogule 2019. majandusaasta aruande 12. mail 2020 ning 

revisjonikomisjon vaatas selle läbi 13. mail 2020 toimunud koosolekul.  

 

Audest Audiitorbüroo OÜ audiitorid auditeerisid Viljandi linna konsolideerimisgrupi 2019. 
majandusaasta aruandes finantsseisundit ning leidsid, et 2019. majandusaasta 
raamatupidamise aastaaruanne kajastab seisuga 31.12.2019 kõigis olulistes osades õiglaselt 
finantsseisundit ning eelarve täitmist.  
 

Revisjonikomisjon hindas majandusaasta aruandes esitatud arengukava täitmise aruandes 

kajastatud informatsiooni põhjal linnavalitsuse tegevuse tulemuslikkust ja eesmärkide täitmist 

ning leidis, et linnavalitsuse tööde ja tegemistega läinud aastal võib rahule jääda.  

 

2019. aasta majandusaruande Lisa 23 kajastab sündmusi pärast bilansipäeva, keskendudes seoses 

COVID-19 pandeemiaga Eestis välja kuulutatud eriolukorra mõjudele linna finantsvõimekusele. 

Revisjonikomisjon nõustub hinnanguga, et kuigi eriolukorral on negatiivne mõju linna kui 

majandusüksuse tegevusele, ei ole Viljandi suutlikkus jätkata jätkuvalt tegutsevana küsimärgi all. 

Suurt rolli mängivad siinjuures riiklikud toetusmeetmed ligemale 1,5 miljoni euro ulatuses ning 

netovõlakoormuse määra tõus 60 protsendilt põhitegevuse tuludest 80 protsendile.  

 

Riiklikud abimeetmed on Viljandi linnale tänases seisus oluliseks toeks, kuna 2019. aastaks 

majandustegevuse tulemusena on arvestatavalt tõusnud linna netovõlakoormus. 

Revisjonikomisjon tõdeb, et kuigi netovõlakoormuse määra tõus annab võimaluse lõpule viia 

teostamise faasi jõudnud investeeringuobjektid, peab lähiaastate investeerimistegevused hoolikalt 

üle vaatama, et kindlustada avalike teenuste kvaliteet ja kättesaadavus. 

 

Revisjonikomisjon on oma 2019. aasta tegevuse kohta andnud ülevaate jaanuarikuu 
volikogu istungil. Revisjonikomisjon ühtib audiitorite arvamusega, et Viljandi linna 2019. 
majandusaasta aruanne kajastab kõigis olulistes osades õiglaselt 2019. majandusaasta 
konsolideeritud finantstulemust, rahavoogusid ja eelarve täitmist ning Viljandi 
Linnavolikogu revisjonikomisjon toetab linnavalitsuse koostatud majandusaasta aruande 
kinnitamist volikogu poolt. 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
KULTUURIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       14. mai 2020 nr 1-10/20/29 
 
 
Algus kell 16.05, lõpp kell 17.00 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Malle Allese, Peeter Allikoja, Agda Grahv, Vallo Kirs, Marko Tiitus, 
Ruth Vaar 
Puudusid: Liis Aedmaa, Matti Looga, Riivo Neering, Valli Pang, Veronika Raudsepp Linnupuu, 
Valter Vaha 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, haridus- ja 
kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson 
 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
  
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
2. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
3. Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine (2020/263) 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
KUULATI: 
J. Gedvil, J. Raie ja M. Aaso tutvustasid uut korda ning muudatusi võrreldes varasema korraga. 
 
Tähelepanekud: 
P. Allikoja – Kord võiks olla loodud nii, et me eelistaksime Viljandi MTÜ-sid teiste linnade 
omadele. Linna raha tuleks jätta rohkem Viljandimaale. 
M. Allese – Tegevustoetuse taotlus tuleb esitada 20. septembriks. Minu meelest on see kuupäev 
natukene liiga varajane, seda võiks nihutada kuu võrra edasi. 
M. Tiitus – Korda võiks sisse kirjutada, et komisjoni koosolekul peaksid saama projektide poolt 
hääletada ainult need liikmed, kes on täitnud eelnevalt hindamislehed Spokus.  
V. Kirs – Spokus projektitoetusi hinnates võiks olla juures ka info, kui palju on saadud 
tegevustoetust. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 



Hääletati: 
6 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõu „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258)“ II 
lugemisele saatmist. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid eelnõud, mille eesmärk on Viljandi linna arengustrateegia 
2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia 
aastateks 2020-2025 ülevaatamise algatamine lähtuvalt Vabariigi Valitsuse poolt 12. märtsil välja 
kuulutatud eriolukorra mõjudele. 
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
6 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 
2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine 
(2020/263) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta 
aruannet. 
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
6 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande 
kinnitamine (2020/263)“. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI ELEKTROONILISE 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi        18. mai 2020 nr 1-9/20/29 

 

 

Algus kell 16.00, lõpp kell 17.10 

 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 

Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Tiit Jürmann, Margit Kirss, Harri Künnapuu, Kalli Põld, 

Juhan-Mart Salumäe, Kätly Soorm, Anett Suits, Margit Suurmets, Tonio Tamra 

Ei osalenud: Anne Kaarmäe, Marko Mägi 

Koosolekul osalesid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev, 

abilinnapea Janika Gedvil, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson 

 
 
Koosolek viidi läbi Microsoft Teamsi vahendusel. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi soovib päevakorda midagi lisada. Ei soovitud. 

 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 

2. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 

Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 

3. Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine (2020/263) 

4. Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 

maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 

5. Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 

6. Muud küsimused 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
KUULATI: 
J. Raie, J. Gedvil ja M. Aaso tutvustasid uut korda ning muudatusi võrreldes varasema korraga. 

 

Tähelepanekud: 
T. Tamra – § 4 lõige 3 punkt 1 on tõmmatud maha „põhivara soetamiseks“ ning asendatud see 

„ehitus-, remondi-, renoveerimise ja projekteerimistööde kuludeks“. Kas tulevikus võib siis nii põhi- 

kui ka väikevara soetamiseks raha küsida? Põhivara on ju ka asi, mis maksab üle 5000 euro. Sellise 

sõnastuse korral ma võiksin ju seda edaspidi taotleda. Kui seda nii mõeldud ei ole, siis tuleks seda 



punkti täiendada. 

J.-M. Salumäe – Kultuurikomisjonile on pandud juurde ka muu valdkonna hindamine. Taotluse 

esitamisel tuleb valida üks valdkond, seal juures peaks olema piisavalt põhjalik selgitus, mis see 

muu valdkond on. 

 

T. Jürmann – 1. Leheküljel 6 §7 lõikes 7 on kirjas, et vähemalt 80% komisjoni põhiliikmetest 

peavad olema täitnud eelnevalt hindamislehed. Protsendi asemel võiks olla seal kirjas, et rohkem kui 

pooled komisjoni liikmed peavad olema täitud hindamislehed. 

2. Selles samas lõikes on ka kirjaviga „indivisuaalsed“ peaks olema „individuaalsed“. 

3. Leheküljel 9 § 11 lõikes 7 on kirjas, et taotleja võib soovi korral esitada kuludokumente. Kas 

selline lause seal on üldse vajalik ning võib-olla tuleks seda sõnastust seal korrigeerida. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõu I lugemist. Komisjoni toetas I lugemist. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõu „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258)“ I 

lugemist volikogus. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
KUULATI: 
R. Alev, M. Aaso ja M. Timpson tutvustasid eelnõud, mille eesmärk on Viljandi linna 

arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning Viljandi linna 

eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamise algatamine lähtuvalt Vabariigi Valitsuse poolt 

12. märtsil välja kuulutatud eriolukorra mõjudele. 

 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 

2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine 
(2020/263) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta 

aruannet. 

 

J.-M. Salumäe tutvustas revisjonikomisjoni hinnangut majandusaasta aruandele.  
 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande 

kinnitamine (2020/263)“. 

 
 
 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 
maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 
KUULATI: 
J. Raie tutvustas eelnõud, millega soovitakse kehtestada õppetasu soodustuste andmise kord 

erahuvikoolidele 2020. aastaks. 
 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide 

õppetasu maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257)“. 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 
KUULATI: 
J. Raie ja J. Gedvil tutvustasid eelnõud, millega soovitakse eriolukorra perioodil toetada 

eralastehoidudes ja –aedades mittekäinud laste vanemaid teenusepakkujaga sõlmitud lepingujärgsete 

kohustuste täitmisel. 
 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal 

(2020/261)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Künnapuu esitas küsimuse folgi läbiviimise ja turvalisuse kohta. 

Linnapea jagas komisjonile infot, et hetkel ei ole linn ühtegi luba folgile andnud ja nad ei ole ühtegi 

luba ka veel taotlenud. 

 

J.-M. Salumäe esitas küsimuse põhikoolide õppekorralduse kohta. 

J. Raie andis selle kohta ülevaate. 

 

T. Tamra esitas küsimuse augustikuu laagrite kohta Viljandi linnas ning kuidas on sätestatud uues 

olukorras kord. 

J. Raie jagas infot töömalevate ja lastelaagrite korraldamise kohta. 

 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Tiit Jürmann       Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

MAJANDUSKOMISJONI ELEKTROONILISE 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi         20. mai 2020 nr 1-11/20/28 

 

 

Algus 13.05.2020 kell 11.00, lõpp 20.05.2020 kell 10.00 

 
Koosolekut juhatas Tõnu Juul 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Taavi Kerner, Maiko Markus, Allan Praats, 

Vello Raja, Urmas Suik, Sirli Tallo, Valli Veigel 

Ei osalenud: Rein Suurkask, Marko Suvisild, Tõnis Tiit 

 

 

PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 

Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 

2. Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine (2020/263) 

3. Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-2031 (2020/259) 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
 
Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid eelnõu osas ei laekunud. 

 

Hääletati: 
9 komisjoni liiget toetasid eelnõud, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 

2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine 
(2020/263) 
 
Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid eelnõu osas ei laekunud. 

 



Hääletati: 
9 komisjoni liiget toetasid eelnõud, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande 

kinnitamine (2020/263)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-2031 
(2020/259) 
 
Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid eelnõu osas ei laekunud. 

 

Hääletati: 
8 komisjoni liiget toetasid eelnõud, vastu ja erapooletuid ei olnud. 1 komisjoni liige ei hääletanud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-

2031 (2020/259)“. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Tõnu Juul      Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       20. mai 2020 nr 1-13/20/28 
 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.40 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Itta Arak, Mare Hõbemäe, Erika Kiviloo, Ülle Lumi, Jana Pähklemäe, 
Peep Raju, Heiki Raudla, Triinu Rõigas, Ruth Sepp, Sirje Taalmaa 
Puudusid: Tiit Jürmann, Veronika Raudsepp Linnupuu 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sotsiaalameti 
juhataja Livia Kask, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
2. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
3. Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine (2020/263) 
4. Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 
maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 
5. Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 
6. Projektitoetus 
7. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
KUULATI: 
J. Raie tutvustas uut korda ning muudatusi võrreldes varasema korraga. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõu I lugemist. Komisjon toetas. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõu „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258)“ 
I lugemist. 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, mille eesmärk on Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi 
linna arengukava aastateks 2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 
ülevaatamise algatamine lähtuvalt Vabariigi Valitsuse poolt 12. märtsil välja kuulutatud eriolukorra 
mõjudele. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 
2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine 
(2020/263) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruannet. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande 
kinnitamine (2020/263)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 
maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 
KUULATI: 
J. Raie tutvustas eelnõud, millega soovitakse kehtestada õppetasu soodustuste andmise kord 
erahuvikoolidele 2020. aastaks. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide 
õppetasu maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 
KUULATI: 
J. Raie ja J. Gedvil tutvustasid eelnõud, millega soovitakse eriolukorra perioodil toetada 
eralastehoidudes ja –aedades mittekäinud laste vanemaid teenusepakkujaga sõlmitud lepingujärgsete 
kohustuste täitmisel. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 



 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal 
(2020/261)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Projektitoetus 
 
MTÜ Singel Kodu taotleb 622 eurot kümnenda tegevusaasta sünnipäevapeo korraldamiseks. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 506 eurot. 
 
OTSUSTATI: 
Eraldada MTÜ-le Singel Kodu 506 eurot. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Muud küsimused 
KUULATI: 
I. Arak juhtis komisjoni liikmete tähelepanu, et sellel aastal ei tohiks Viljandi linnas folki 
korraldada. 
 
Sotsiaalkomisjoni liikmed avaldasid oma toetust esitatud tähelepanekule. 
 
OTSUSTATI: 
Komisjon teeb linnavalitsusele ettepaneku teha Terviseametile pöördumine, et sellel aastal Viljandis 
folki mitte korraldada. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Sakala Keskus         21. mai 2020 nr 1-8/20/28 
 
 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.56 
 
Koosolekut juhatas Helmut Hallemaa  
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Jaak Allik, Helmut Hallemaa, Rain Hüva, 
Kadi Jaanson, Margus Keerutaja, Juhan-Mart Salumäe, Innar Susi, Rein Suurkask, Tonio Tamra 
Puudusid: Peep Aru, Malle Vahtra 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev, 
abilinnapea Janika Gedvil, avalike suhete ja turismiameti juhataja Krista Kull, abilinnapea 
Kalvi Märtin, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson, Viljandi 
Veevärgi esindaja Rein Triisa 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-2031 (2020/259) 
2. Liikluspinna ruumikuju muutmine (2020/262) 
3. Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 
4. Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 
maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 
5. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
6. Viljandi linna esindamise kord (2020/256) 
7. Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
8. Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine (2020/263) 
9. Ülevaade Viljandi linna finantsseisust: üksikisiku tulumaksu laekumine, riiklikud koroonakriisi 
meetmed KOV-dele, lisaeelarve ettevalmistamine 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-2031 
(2020/259) 
KUULATI: 
K. Märtin, R. Triisa ja H. J. Aaltonen tutvustasid eelnõud, millega soovitakse kinnitada Viljandi 
linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2020-2031. 
 
 



Tähelepanek: 
H. Hallemaa – Sellised suured ja mahukad dokumendid peaksid läbima kaks lugemist, aga kui ükski 
komisjoni liige seda ei nõua, siis võime tulla vastu ja teha ainult ühe lugemise. Siiski juhin 
tähelepanu, et investeeringute tabeli sõnastus tuleks üle vaadata.  
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 
2020-2031 (2020/259)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Liikluspinna ruumikuju muutmine (2020/262) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse muuta Reinu tee ruumikuju, pikendades seda Reinu 
tee 34 maaüksusest kuni Riia maanteeni. 
 
Tähelepanek: 
H. Hallemaa – Dold Puidutööstuse töötajad pargivad selle sama tee ääres. Ettevõte peaks parkima 
ikka oma maa peale mitte tee äärde. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Liikluspinna ruumikuju muutmine (2020/262)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal (2020/261) 
KUULATI: 
J. Raie ja J. Gedvil tutvustasid eelnõud, millega soovitakse eriolukorra perioodil toetada 
eralastehoidudes ja –aedades mittekäinud laste vanemaid teenusepakkujaga sõlmitud lepingujärgsete 
kohustuste täitmisel. 
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Eralastehoius ja eralasteaias käivate laste vanemate toetamine eriolukorra ajal 
(2020/261)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide õppetasu 
maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257) 
KUULATI: 
J. Raie ja J. Gedvil tutvustasid eelnõud, millega soovitakse kehtestada õppetasu soodustuste andmise 
kord erahuvikoolidele 2020. aastaks. 



 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 29.05.2014 määruse nr 14 „Viljandi linna huvikoolide 
õppetasu maksmise ja õppetasu soodustuse andmise kord“ muutmine (2020/257)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258) 
KUULATI: 
J. Raie, J. Gedvil ja M. Aaso tutvustasid uut korda ning muudatusi võrreldes varasema korraga. 
 
Ettepanekud: 
H. Hallemaa – Mina toetan eelnõu kahte lugemist ning mul on korda ka mõned ettepanekud: 

1. § 1 lõiked 3 ja 4 tuleks omavahel vahetada või tuleks loobuda üldse lõike 4 pikast seletusest 
ja kasutada terminit „valdkondlik toetuste eelarve“ läbivalt koos seletusega §-s 3. 
 

2. § 2 lõikes 2 on juurde lisatud „muu valdkonna toetusteks“. Ennepanek lisada juurde ka 
„kohalike kogukondi kaasavate ja asumipõhiste tegevuste toetusteks“ eraldi valdkonnana. 

 
3. §2 lõige 1 punkt 1 sõnastus tuleks üle vaadata projektitoetuse mõiste. Projektitoetus on 

suunatud ühendustele mitte kohalikule elanikkonnale ja linna külalistele. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab selle ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 

4. Kõigepealt võiksid olla jätkusuutlikkuse asjad ja ka arendustegevused ning siis alles 
igapäevase põhitegevuse toetamine. 
 

5. § 5 lõikes 1 tuleks esimesel kasutamisel ära markeerida, et see on toetuse taotlus (edaspidi 
taotlus).  
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab selle ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 
J.-M. Salumäe – Enne teist lugemist võiks need ettepanekud kirja panna ja siis järgmisel koosolekul 
saame neid hääletada. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu II lugemisele saatmise hääletust. Hääletust ei 
nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõu „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258)“ II 
lugemisele saatmist. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Viljandi linna esindamise kord (2020/256) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, mille eesmärk on kaasajastada Viljandi linna esindamise ja 
rahvusvahelistes suhtes osalemise põhimõtted. 



 
Tähelepanekud: 
J.-M. Salumäe – Loogiline oleks, et kui plaanitakse sõlmida koostöölepinguid, siis nendest võiks 
ette teatada.  
 
Ettepanek: 
I. Susi - §3 lõikes 4 on üleliigne sõnapaar „sõprussuhete arendamise eesmärgil“. See lause võiks 
olla: „Linnavalitsusel ja linnavalitsuse hallataval asutusel on õigus sõlmida rahvusvahelise koostöö 
lepinguid, kui sõlmitava lepinguga ei kaasne rahalisi kulutusi ning ei võeta muid varalisi kohustusi. 
Sõlmitud rahvusvahelise lepingust informeeritakse linnavolikogu hiljemalt ühe kuu jooksul arvates 
selle sõlmimisest“. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud koos I. Susi ettepanekuga. Komisjon toetas 
eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Toetada eelnõud „Viljandi linna esindamise kord (2020/256)“ 
2. Komisjon teeb ettepaneku võtta välja § 3 lõikest 4 sõnapaar „sõprussuhete arendamise eesmärgil“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning 
Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260) 
KUULATI: 
M. Timpson ja R. Alev tutvustasid eelnõud, mille eesmärk on Viljandi linna arengustrateegia 2030+ 
ja Viljandi linna arengukava aastateks 2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 
2020-2025 ülevaatamise algatamine lähtuvalt Vabariigi Valitsuse poolt 12. märtsil välja kuulutatud 
eriolukorra mõjudele. 
 
Ettepanek: 
J.-M. Salumäe – Revisjonikomisjonis oli juttu, et selles ülevaatamise töörühmas võiks olla ka 
linnavolikogu esindaja. See võiks olla eelarve- ja arengukomisjoni põhine ja kuna meil võimekas 
esimees on, siis miks mitte komisjoni esimees Helmut Hallemaa. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud koos tehtud ettepanekuga. Komisjoni 
liikmed toetasid. 
 
OTSUSTATI: 
1. Toetada eelnõud „Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ja Viljandi linna arengukava aastateks 
2020-2025 ning Viljandi linna eelarvestrateegia aastateks 2020-2025 ülevaatamine (2020/260)“. 
2. Komisjon teeb ettepaneku, et töörühma võiks kuuluda ka linnavolikogu esindaja. Eelarve- ja 
arengukomisjon esitab kandidaadiks komisjoni esimehe Helmut Hallemaa. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 8 
Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande kinnitamine 
(2020/263) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruannet. 
 
J.-M. Salumäe tutvustas revisjonikomisjoni hinnangut majandusaasta aruandele. 
 



Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta konsolideerimisgrupi majandusaasta aruande 
kinnitamine (2020/263)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 9 
Ülevaade Viljandi linna finantsseisust: üksikisiku tulumaksu laekumine, riiklikud 
koroonakriisi meetmed KOV-dele, lisaeelarve ettevalmistamine 
KUULATI: 
H. Hallemaa - Varasemalt oli plaanis arutada omavahendite kasvatamise ja kulude kokkuhoiu 
teemat. Täna on olulisem saada pilt kogu finantsseisust ning kuidas eriolukord meid on mõjutanud.  
 
M. Timpson ja M. Aaso andsid ülevaate Viljandi linna finantsseisust. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Helmut Hallemaa      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

EESTSEISUSE ELEKTROONILISE  
KOOSOLEKU PROTOKOLL   
 

Viljandi        21. mai 2020  nr 1-6/20/30 

  

 

Algus 08.05.2020 kell 14.17, lõpp 21.05.2020 kell 09.00 

        

Koosolekut juhatas Helir-Valdor Seeder 
Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Tiit Jürmann, 

Risto Kaljurand, Priit Kaup, Heiki Raudla, Juhan-Mart Salumäe, Helir-Valdor Seeder, 

Rein Suurkask, Marko Tiitus 

Ei osalenud Tõnu Juul 

 
 
PÄEVAKORD: 
1. Linnavolikogu maikuu istung 

2. 28. mai 2020. aasta volikogu XVI koosseisu kolmekümne esimese istungi päevakorra 

projekti kooskõlastamine 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Linnavolikogu aprillikuu istung 
 

18. mail lõpeb eelduslikult riigis eriolukord, kuid teatud piirangud nagu 2+2 reegel jääb endiselt 

püsima. Sellest tulenevalt palub volikogu esimees võtta saadikurühmadel seisukoht, mis saab 

maikuu volikogu istungist. 

 

Variante on kaks: 

1. Istung toimub kombineeritud verisoonis nii nagu eelnevad kaks kuud (Microsoft Teamsis ja 

Raekojas). 

2. Istung toimub Sakala Keskuses (järgides 2+2 reegleid) ning sellisel juhul elektrooniliselt 

osalemise võimalus puudub. 

 
Saadikurühmade seisukohad: 
T. Jürmann - Kuna valdav enamus Viljandi Linnavolikogu RE saadikurühmast soovib osaleda 

volikogu koosolekul Microsoft Teamsi vahendusel, siis saadikurühma nimel ja volitusel palun 

sellega arvestada. 

 

H. J. Aaltonen – Minul selline küsimus, et kas me siis jäämegi pidama volikogu teams-i kaudu? 

Minu arvates lõppeb eriolukord juba järgmisel esmaspäeval. ISAMAA pooldab varianti 2 ehk 

Sakala Keskuses. 

 

R. Suurkask – EKRE toetab Teamsi kaudu osalemist. 

 

J.-M. Salumäe - SDE saadikurühm on samal meelel Isamaa saadikurühma juhiga ning toetame 

Sakala Keskuse varianti. 
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H. Hallemaa - Viljandi Linnavolikogu Eesti Keskerakonna saadikurühm peab põhjendatuks ja 

toetab Viljandi Linnavolikogu XVI koosseisu kolmekümne esimese istungi korraldamist 28. mail 

2020 füüsiliselt kogunedes Sakala Keskuses, järgides hügieeni- ja ohutusnõudeid, eeldusel et 

Vabariigi Valitsuse otsusega kehtestatud eriolukord lõpeb 17. mail 2020. Viimane eeldus täitub: 

eriolukord lõpeb pühapäeva, 17. mai 2020 öösel kell 24.00. 
 

 

 

H.-V. Seeder - Arvestades volikogu liikmete soove ja olles konsulteerinud linnavalitsuse auväärt 

ametnikega teen ettepaneku teha kombineeritud volikogu koosolek Sakala Keskuses. Nii, et 

volikogu liikmed, kes soovivad füüsiliselt kohale tulla peavad tulema Sakala Keskusesse. Kes 

soovivad osaleda videovahendusel peavad arvestama mõnevõrra viletsama helikvaliteediga aga 

loodetavasti siiski talutava kvaliteediga. 

 

H. Hallemaa - Ka olen nõus ja toetan toimunud muutust Viljandi Linnavolikogu XVI koosseisu 

31. istungi koha osas, selle toimumisest füüsilisena Sakala Keskuses. See on algusest saati olnud 

Viljandi Linnavolikogu Eesti Keskerakonna saadikurühma seisukoht ja ettepanek ning on seda 

jätkuvalt. Selle eestseisuse koosoleku esimeses pooles toetas sellist varianti kolm saadikurühma, 

Eesti Sotsiaaldemokraatliku Erakonna, Isamaa Erakonna ja Eesti Keskerakonna saadikurühmad, 

istungi Raekojas ja Microsoft Teams'i abil poolt olid Eesti Reformierakonna ja EKRE 

saadikurühmad. Raekoja saalis ei oleks ma füüsiliselt osalenud: see saal on ebamugav ja ilmselt 

ka tervislikult ebasobiv oma tiheda paigutuse, kitsukesena, halva ventilatsiooniga, isegi 

valgustusega, ka viirusteta, rääkimata siis epidemioloogiliselt ja tervishoiualaselt tundlikul 

koroona ajal. Meil on 67 päeva tõesti olnud eriolukord ning sellel puhul on tõlgendatud KOKS-is 

kohalike omavalitsuste volikogude korraldamist ka teatud erisusetega, sealhulgas meil kasutatud 

elektroonset või videovarianti Microsoft Teams'i keskkonna kaudu. Nüüd jätkub tervishoiualane 

hädaolukord ja 1. juunist tervishoiualane ohuolukord. See kuri koroonaviirus COVID-19 jääb 

meiega ilmselt veel mõneks ajaks.  Olen sisus sama meelt Harri Juhaniga. Samas ei pea ka mina 

põhjendatuks linnavolikogu eriliste vormide kasutamist suvaliselt, lõpmatu kestusega, ilma 

seaduslike alusteta. Vajalik on kiire töö Viljandi Linnavolikogu töökorra täiendamisega ja selle 

ettevalmistamisega muutmiseks linnavolikogus. Vajadusel tuleb teha sama Viljandi linna 

põhimääruse osas, milline samuti reguleerib linnavolikogu tööd. Ma olen ja me oleme 

saadikurühmaga teinud sellise ettepaneku viimase kahe Viljandi Linnavolikogu eestseisuse 

koosolekute osana või elektroonse sõnavõtuna. Sama ettepaneku on esitanud ka kolleegid 

sotsiaaldemokraadid. Vajadus ja mõte linnavolikogu töökorra täiendamisest mõnes muuski 

kohas oli jutuks juba mullu sügisel. Meie ettepanek on seda teha linnavolikogu eestseisusega, 

aga me ei välista ka muid variante. 
 

OTSUSTATI:  
Volinikud võivad osaleda istungil kas füüsiliselt Sakala Keskuses (Tallinna 5) või siis Microsoft 

Teamsi vahendusel. 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
28. mai 2020. aasta volikogu XVI koosseisu kolmekümne esimese istungi päevakorra 
projekti kooskõlastamine 
 

Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid päevakorra osas ei laekunud. 

 

OTSUSTATI:  
Kinnitada päevakorra projekt (lisatud protokollile). 

 

 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Helir-Valdor Seeder     Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija  
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SEENIORITE NÕUKOJA 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       22. mai 2020 nr 1-16/20/1-2 
 
 
Algus kell 13.00, lõpp kell 14.00 
 
Koosolekut juhatas: Priit Kaup 
Protokollis: Lea Saareoks 
Võtsid osa liikmed: Ene Juurik, Priit Kaup, Agu Lall, Helmen Kütt, Aino Laansoo, Uno Lüüs, 
Hillar Saar, Lea Saareoks, Valli Veigel, Jaak Värnik 
Puudusid: Harry Erm, Erika Kiviloo, Mare Mihkelson 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev,  
abilinnapea Janika Gedvil, Rein Kikas 
 
 
PÄEVAKORD:  

1. Linna arengukava ja eelarvestrateegia ülevaatamine 
2. 2019. a majandusaasta aruande kinnitamine  
3. Teie poolt esilekerkinud küsimused 

 
Kõigepealt õnnitles koosoleku juhataja Priit Kaup Ene Juurikut, Jaak Värnikut ja Hillar Saart 
sünnipäeva puhul. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Linna arengukava ja eelarvestrateegia ülevaatamine  
 
KUULATI: 
Ülevaate linna arengukava ja eelarvestrateegiast ning erimõjudest linna arengule andis Marika Aaso. 
Teda täiendas Reet Alev. Lisaeelarve tuleb järgmisel kuul, kuna seoses eriolukorraga vähendati 
linnaeelarvet. Linnavalitsuse komisjon vaatab dokumendid üle ja teeb omapoolse otsuse ning 
kinnitab selle. Eelarve maht on 1,5 miljonit väiksem eelnevast. Küsimusele kui suures ulatuses see 
puudutab sotsiaalvaldkonda, saime teada, et 3000.00 euro ulatuses. Viljandi linnasaun avatakse 
linnakodanikele 1. juunil k.a.  
 
OTSUSTATI:  
Nõukoda otsustas kiita heaks linna arengukava ja eelarvestrateegia muudatused 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
2019. a majandusaasta aruande kinnitamine 
 
KUULATI: 
2019. a majandusaasta aruandest andis ülevaate Marika Aaso.  
 
OTSUSTATI: 
Nõukoda andis omapoolse heakskiidu 2019. a majandusaasta aruandele ning kinnitas selle. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Teie poolt esilekerkinud küsimused 
 
KUULATI: 
Nõukoja liikmed soovivad saada ülevaadet sellest, kuidas on korraldatud tekstiilijäätmete kogumine 
linnas. 
Lahendamata on Uku keskuse ümbruses autode parkimise probleem, puuduvad vajalikud ja 
hoiatavad liiklusmärgid. Sealses piirkonnas peaks suuremat tähelepanu pöörama jalakäijate  
ülekäiguradadele. Kuidas on lahendatud probleem valesti parkivatele autojuhtidele. 
Paljudes kohtades piiravad puude oksad liiklusmärkide nähtavust.  
Viljandi linnas on 58 inimest, kellele on kohandatud eestkoste. Sellest sooviks komisjon saada 
ülevaadet. Kuidas on nüüd korraldatud hoolekandeasutuste töö. Hakatakse vastu võtma uusi inimesi.  
Saime teada, et käesoleva aasta pärimusmuusika festival jääb ära, kuid korraldatakse kaks kontserti.  
Tallinna tänava ehitus on küsimärgi all. Kas projekt on avalikult läbi arutatud. Toimub sihilik maja 
lõhkumine. Kuidas leiab lahenduse parkimine kesklinnas. Kus tulevikus saab Viljandi linnas 
korraldada aastapäeva paraade? Kuidas on lahendatud elektriautode laadimisprobleem? Kuhu 
kolivad infopunkt ja Arenduskeskus? 
Linna ehitatakse monstrumeid. Kus on muinsuskaitse? Kuhu tuleb vabadussõjas langenute 
mälestusmärk?  
Kunagi oli Kauge linnaliini bussipeatuses varikatus, kuhu sai vihmase ilma korral varjuda. Miks 
seda ei ole enam ja kas on lootust, et see taastatakse. See on tungiv rahva soov.  
Ene Juurik tänas linnavalitsust ja esitas omapoolse soovi, et linnavalitsus võiks korraldada 
võimalusel ühingute juhatuse liikmetele ühise väljasõidu kaunitesse Eestimaa paikadesse, kuna 
teevad ju ühingud siiski väga tänuväärset tööd.  
Ja lõpetuseks andis Janika Gedvil ülevaate kriisiaja olukorrast Viljandi linnas. Kehtestatud reeglitest 
peeti väga hästi kinni. Sooviksime teada palju oli linnas viirusekandjaid? 
 
Järgmine Seeniorite nõukoja kokkusaamine on 12. juunil.  
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Priit Kaup       Lea Saareoks 
koosoleku juhataja      protokollija 


